
 
KOULURATSASTUSKOMITEA  3/2025 
 
Esityslista 21.5.2025 klo 18:00 
 

• Läsnäolijat: Paula Nysten pj, Marko Björs, Osmo Metsälä, Lilli Luoma, Stella Hagelstam ja Anna 
von Wendt. Poissa: Mari Oila.  
 

• Kokouksen avaus ja esityslistan hyväksyminen 
 

• Talous / toimiston terveiset  
• ei käsitelty   

 
• Tuomarioikeuksien korotukset 

• ei tiedossa  
 

• Kilpailukalenteri & sarjakilpailut 
• HIHS kansalliset luokat & Winter Cup muutokset HIHS varten 
• Pikkukierros -tasoinen muu luokka? ratsastajamäärä? kansallinen vaiko CDI1*. CDI1* 

edellyttää kahta luokkaa 
• vaihtoehtona kansallinen pikkukierros tulosrajalla?  

 
• SM-kisojen sijoittuminen kalenterissa 2025 ja jatkossa  

 ajoitus kesäkuussa?  
 SM-kvaalien saavuttaminen, jos kisa jo kesäkuussa? 
 jos SM-kisa aikaisemmin, ei ongelmaa päällekkäisyydestä EM-kilpailun kanssa  

 
• Kilpailukalenterin laatiminen jatkossa – katsastuskilpailujen sijoittaminen kalenteriin 

arvokisat huomioiden, katsastuskilpailujen riittävän määrän takaaminen  
 

• Kajaanin seurakisojen tuomaristo – ei oteta asiaan kantaa, sääntöliite sanoo vain tason 
mukaiset tuomarioikeudet. Korjataan ensi vuoden sääntöihin siten, että aluekilpailujen 
vaativa B luokkaa, voisi jatkossa arvostella kaksi IIIK tuomaria -> helpottaa 
järjestämistä.  
 

• Sääntöasiat  
• ei tiedossa olevia asioita  
• maksimimaksut ja minimipalkinnot Krisse Purdy viesti – saattaa vaikuttaa vaikeampien 

luokkien tarjontaan. Asiaa tulee miettiä perusteellisemmin. KSII lopussa taulukko 
suosituspalkinnoista.  

• Krisse Purdyn viesti sennujen SM-kvaalin alentamisesta – jos tätä harkitaan, tulisi tehdä 
kauden alussa – ei kesken kauden. Harkitaan tilannetta uudelleen ensi vuodelle.  

• Keskusteltiin samalla yleisemmin SM:n tuloskvaalin helpottamisesta tälle (2025) 
vuodelle. Osku haki statistiikkaa tueksi ja todettiin, että tässä vaiheessa kvaalin 
saaneita on suunnilleen saman verran kuin viime vuonna, joten ei muuteta tämän 
vuoden osalta. Laajempi keskustelu ensi vuoden osalta sääntömuutosten yhteydessä.  

• Koulutus  
• GP-tason koulutus – torstai ilta 17-> eteenpäin Horse Showssa. Alustavasti sovittu 

Susanne Baarup. Skaala jostakin tasosta eteenpäin.  
• Nuoret hevoset koulutus – päivämäärä auki  
• TG kysely kv-toimijoista koulussa; Maria Colliander, Hanne-Mari Kiuttu ja Paula Nysten 
• Jutan viesti: mahdolliset nousevat stewardit – pidetään silmät auki.  

 



• Somevastaava 
• Aino Sellman  – laitetaan Ainolle viestiä ja kuvia tapahtumista ja kilpailuista.  

 
• Muut mahdolliset asiat  

• aluemestaruusviikonloppu 2026 – ei muita kisoja jatkossa samaan ajankohtaan. 
Syyskuun ensimmäinen ja toinen viikonloppu. Kouluun mieluummin syyskuun toinen 
viikonloppu. Vahvistetaan kun esteet ovat ilmoittaneet kantansa.  
 

• Seuraava kokous – palataan tarkemmin päivämäärään  
 

• Kokouksen päättyminen klo 18.15 


